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Dagsorden iht. vedtægterne 

1. Valg af dirigent.  
2. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år.  
3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse.  
4. Forslag fra bestyrelsen, herunder budgetforslag og fastsættelse af bidrag fra medlemmerne, jf. § 6.  
5. Forslag fra medlemmerne.  
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen.  
7. Valg af suppleant til bestyrelsen.  
8. Valg af revisor og revisorsuppleant.  
9. Eventuelt. 

 

Bilag 

Bilag til generalforsamlingen fremgår som vanligt af foreningens hjemmeside: 

- Det reviderede regnskab 
- Budgetforslag for næste år, herunder revideret forslag til nyt kontingent. 
- Eventuelle yderligere forslag fra bestyrelsen. 
- Eventuelle indkomne forslag fra medlemmerne. 

  



Fremmødte husstande: 51, 21, 53, 23, 55, 17, 41, 27 
 
Ad. 1 Sten vælges som dirigent. Dirigenten konstaterer at indkaldelse og dagsorden er  sket iht. foreningens 

vedtægterne.  
 
Ad. 2 Friedrich beretter kort om foreningens aktiviteter i det forgangne år. Vejen er blevet revneforseglet og 

der er blevet købt nye telte. 1. august 2016 modtog bestyrelsen partshøring ifbm. ombygning i nr. 59. 
Bestyrelsen besvarede kommunens henvendelse ved at bede om at partshøringen blev sendt ud til 
alle husstande. Dette ville kommunen ikke og stod herefter fast på en afvisning af byggetilladelse til 
det ansøgte byggeri. Friedrich har fundet et nyt sted til opbevaring af vores borde/stole ved Sønderup 
Sønder. Intet nyt ift. gadebelysning.  

 
Ad. 3 Birgitte fremlægger regnskabet. Regnskabet godkendes enstemmigt. 
 
Ad. 4 Bestyrelsen fremlægger budgetforslag. 

▪ Forslag om udbedring af græs (med stabilgrus) ved midterste grønne område. Niels 
fremsætter et nyt forslag om at man i stedet laver løsningen så den fremstår som vejen med 
græsarmeringssten. Det diskuteres også at der i samme omgang kan udlægges stabilgrus ved 
stier flere steder hvor der ved regnvejr samles store vandpytter.  

▪  Der er på generalforsamlingen stemning for at sende et revideret budget ud med forslag 
om at vej og græs problemet ved midterste græsareal udbedres ordentligt med 
græsarmeringssten i stedet for med grus. Der udsendes revideret budget og indkaldes til 
ekstraordinær generalforsamling. Fsva. budgettets øvrige elementer herunder den 
kommende kontingentfastsættelse var der ingen indsigelser. 

▪ Forslag om budgettering af opførsel af skur til fremtidig borde/stole på grønt område i vest 
▪ Gentagelse af problem med for høj hastighed på stier. (udlægning af kampesten for at 

sænke hastighed). 
 

Opførsel af skuret diskuteres kort. Opførslen vil gøre det væsentligt nemmere at afvikle vejfest, da 

borde/stole og telte er meget nemmere at fremskaffe og sætte på plads. Sten havde ud fra samtale 

med én af beboerne i vest erfaret, at vedkommende havde forstået, at der var tale om noget 

”teltlignende”, hvilket vedkommende ikke havde fundet som den rette løsning. Sten foreslog derfor, 

at der udarbejdes et konkret oplæg, som forelægges de husstande, som udsynsmæssigt berøres deraf. 

Det opfordres at bestyrelsen bør vælge en diskret og pæn løsning. Det foreslås videre at bestyrelsens 

design og farveforslag til skur behandles på en ekstraordinær generalforsamling.  Torben foreslår dog 

også bestyrelsen at undersøge hvad det evt. ville koste at leje borde og stole i stedet for at opføre 

skur.   

Ad. 5 Der er ikke indkommet forslag. 
 
Ad. 6 Nikolaj vælges som formand og Claus som næstformand. 
 
Ad. 7 Knud genvælges som suppleant. (Martin fra nr. 15 har også tilkendegivet at han gerne vil indgå i 

bestyrelsesarbejdet enten som medlem eller suppleant). 
 
Ad. 8 Jytte og Tina genvælges som henholdsvis revisor og revisor suppleant 
 
Ad. 9 Tina henstillede til, at bestyrelsen fremadrettet beskriver baggrunde for de ekstraordinære 

budgetforslag, således at husstandene derved inden generalforsamlingen har forståelse for og 
kendskab til baggrundene. Dette vil måske også medføre et større fremmøde end tilfældet var på 
denne generalforsamling. Sten foreslår at det overvejes om ikke der kunne laves noget fælles indkøb 
eller indkøbsaftale ift. køb af strøm. Sten arbejder videre med at indhente et tilbud.  

 Mht. græsslåning kontakter Birgitte Allan for at sætte gang i vedligeholdelse af de grønne arealer. 
Sten opfordrer til at opdatere hjemmesidens kontaktliste. Hvis man vil stå på kontaktlisten bedes man 
sende en mail til mail@skytteengen-syd.dk 
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